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Bij beantwoording van deze brief, graag datum, Hummer en onderwerp vermelden. 

Geachte raadsleden, 

Op 26 april 2019 heeft het CDA schriftelijke raadsvragen gesteld over een treinstation in Huizen. Dit Haar 

aanleiding van berichtgeving over de nieuwe toekomstvisie van ProRail over regionale stations. De brief 

is bijgevoegd als bij►age. Hieronder treft u de beantwoording van de gestelde raadsvragen. 

Bent u bekend met het voornemen van ProRail om tussen de 20 en 30 nieuwe stations to 

realiseren de komende jaren? 

Ja, daar zijn wij mee bekend. 

Bent u net zo verbaasd als het CDA Huizen dat het station Huizen en de treinverbinding Almere-

Hilversum-Utrecht ontbreekt op de lijst van ProRail? 

Nee, daar zijn wij niet verbaasd over aangezien dit gaat om een inventarisatielijst uit 2014 die is 
opgesteld door de staatssecretaris. Daarin staan wensen voor nieuwe stations die toentertijd verzameld 
zijn. Daarbij wordt in de bijgaande brief bij de inventarisatielijst tevens vermeld dat het noodzakelijk is 
dat nieuwe stations technisch inpasbaar zijn op het bestaande railnet. 

Wat zijn de acties geweest vanuit Huizen en de regio Gooi 8~ Vechtstreek ten aanzien van het 
versterken van de Openbaar Vervoerverbinding Almere-Hilversum-Utrecht? 
Hiervoor verwijzen wij u graag Haar de mededeling over de regionale reactie op de Omgevingsvisie 
Noord-Holland 2050 geagendeerd in de commissie Fysiek Domein van 28 november 2018. De provincie 
heeft de wens voor een hoogwaardige OV-verbinding tussen Utrecht en Almere daardoor opgenomen in 
haar omgevingsvisie (zie Omgevingsvisie NH 2050, p. 31) 

Bent u voornemens extra actie to nemen om de treinverbinding Almere-Hilversum-Utrecht verder 
op to kaart to zetten waarbij station Huizen integraal onderdeel vanuit maakt? 
Nee, de ingezette acties hebben tot op heden zeker het gewenste effect gehad. Daarbij moeten wij 
constateren dat de provincie thans positief staat tegenover de wens van Huizen om een spoorverbinding 
tangs Huizen to krijgen, zie ook het antwoord hiervoor. Vanzelfsprekend voeren wij heden, middels onze 
vertegenwoordigers, zowel in de regio, bij de provincie en de MRA een continue lobby voor deze 
spoorverbinding. 
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Geen treinstation in Huizen? 
Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: R. Woudsma en D.C. van Deutekom, CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 47 Reglement van orde voor de vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad, betreffende de lijst met nieuwe treinstations van ProRail. 
Datum: 26 april 2019 

 
Geacht college, 

Afgelopen weken werd een lijst bekend gemaakt door ProRail met locaties voor een mogelijk treinstation. Er komen 
in Nederland 20 tot 30 nieuwe treinstations bij. Het is verbazingwekkend dat de gemeente Huizen of regio Gooi niet 
wordt genoemd in deze lijst. Huizen is immers één van grotere Nederlandse plaatsen zonder een treinverbinding. 

De nieuwe toekomstvisie van ProRail richt zich op regionale stations valt in het ‘Station NXT – Regionale stations van 
de toekomst’1 te lezen: “De stations vormen de schakels tussen de dorpen en de steden. Ze maken steden bereikbaar 
voor mensen in de regio. En andersom!”. Hoe mooi zou het zijn als de gemeente Huizen en het Gooi hiervan 
profiteren. 

Graag zouden wij naar aanleiding van deze nieuwsberichten van u op de volgende vragen schriftelijke 
beantwoording willen ontvangen. 

1. Bent u bekend met het voornemen van ProRail om tussen de 20 en 30 nieuwe stations te realiseren de 
komende jaren? 

2. Bent u net zo verbaasd als CDA Huizen dat het station Huizen en de treinverbinding Almere-Hilversum-
Utrecht ontbreekt op de lijst van ProRail? 
In dit bericht2 geeft ProRail aan dat de lijst met stations gebaseerd is op eerder geuite wensen.  

3. Wat zijn de acties geweest vanuit Huizen en de regio Gooi & Vechtstreek ten aanzien van het versterken van 
de Openbaar Vervoerverbinding Almere-Hilversum-Utrecht?  
Medio 2018 is hier door gemeente Huizen bij de reactie op ‘Ontwerp Omgevingsvisie NH2050’ aandacht voor 
gevraagd. Wat is hier verder mee gedaan? 

4. Bent u voornemens extra actie te nemen om de treinverbinding Almere-Hilversum-Utrecht verder op te 
kaart te zetten waarbij station Huizen integraal onderdeel vanuit maakt? 
Eerder vroeg CDA Huizen aandacht voor de verdwenen buslijn 150. De openbaar vervoerverbinding naar 
Utrecht is voor veel inwoners zeer belangrijk is. 

Wij zien de schriftelijke antwoorden van uw college graag tegemoet. 

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

Met vriendelijke groeten, 

Ruben Woudsma 
raadslid CDA Huizen 
Merino 22 
1273 JG Huizen 
t. 06-47310855 
w. http://www.cdahuizen.nl 

Daniëlle van Deutekom 
raadslid CDA Huizen 
Langestraat 30 
1271 RB Huizen 
t. 06-46196435 
w. http://www.cdahuizen.nl 

 
                                                           
1 Zie het volledig rapport: https://www.prorail.nl/sites/default/files/station_nxt_-_het_regionale_station_van_de_toekomst_-
_prorail.pdf 
2 Zie bericht: https://www.destentor.nl/staphorst/helaas-een-besluit-over-treinstation-staphorst-is-nog-ver-weg-heel-
ver~a383e691/ waar woordvoerder Jaap Eikelboom zegt: “Het is geen lijstje van ons.  Het is gebaseerd op wensen van partijen.”. 
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